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Protokół  Nr  XLIV/2018 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 24 maja 2018 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1145  

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

wg załączonej listy obecności.  

Obrady prowadziła Pani Barbara Kornatowska– Przewodnicząca Rady Miasta 

Ciechanów. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów otworzyła 

obrady XLIV Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając kworum. 

Powitała Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego, Panią Annę Żebrowską 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina 

Burchackiego Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, 

kierowników wydziałów UM, przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów. 

 

Głosowanie porządku obrad w całości: 

Za   - 21 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się - 0 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Analiza sytuacji ekonomicznej i ocena funkcjonowania MOSiR w roku 

2017 – druk Nr 1 
 

 

6. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Cie-

chanów – druk Nr 2 

 

2/ w sprawie zmiany  uchwały budżetowej na rok 2018 
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 –druk Nr 3 

 

3/ w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Ciechanów do złożenia wniosku 

o dofinansowanie projektu oraz przyjęcia do realizacji  określonego w Studium  

Wykonalności  przedsięwzięcia pn. „Rozwój zieleni miejskiej w Ciechanowie” 

– druk Nr 4x 

 

4/ w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

gminnej drodze publicznej w Ciechanowie ul. Opinogórskiej  – druk Nr 5 

 

5/ w sprawie wyrażenia poparcia dla inicjatywy utworzenia w Ciechanowie in-

stytucji historyczno-kulturalnej, placówki dokumentującej historię walk i dążeń 

niepodległościowych na terenie Ciechanowa i ziemi ciechanowskiej – druk Nr 

6      

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 7 

 

7/ w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków oraz przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu – druk 

Nr 8 

8/ w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Pro-

blemów Alkoholowych dla miasta Ciechanów na 2018 rok – druk Nr 9 

 

9/ w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Miejskiej Ciechanów 

– druk Nr 10 

 

7.  Interpelacje. 

8.  Czas dla Zarządów Osiedli.                             

9.  Zapytania i wolne wnioski.     

10.  Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do     

 Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

11.  Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta oraz Pani Barbara Kornatowska 

Przewodnicząca RM Ciechanów wręczyli Pani Janinie Janakakos - Szymańskiej 

medal „ Za Zasługi dla Ciechanowa”. 

Pani Janina Janakakos – Szymańska w krótkim wystąpieniu podziękowała za 

medal „Za zasługi dla Ciechanowa”. 

 

Pkt. 3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 
 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że zapoznała się z protokołem z poprzed-

niej sesji, odzwierciedla on przebieg obrad. 
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Radni przyjęli protokół bez uwag. 
 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okre-

sie międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 

Głos zabrała mieszkanka Ciechanowa, przedstawiciel Wspólnoty Mieszkaniowej 

„Gostków” przy ul. Gostkowskiej, która podziękowała za naprawę przepom-

powni. 

 

Pkt. 5. Analiza sytuacji ekonomicznej i ocena funkcjonowania MOSiR w roku 

2017 – druk Nr 1 

Radni przyjęli materiał bez uwag 

 

Pkt. 6. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Cie-

chanów – druk Nr 2 

Pan Prezydent Krzysztof Kosiński poinformował, że przedłożona zmiana WPF i 

budżetu na 2018 rok zakłada wprowadzenie dofinansowania zewnętrznego dla 

kolejnej strategicznej inwestycji miasta, która poprawi jakość życia mieszkańców 

osiedla Bloki, ale też przyczyni się do wzmocnienia estetyki przestrzeni publicz-

nej. Będzie objętych tym projektem 7 budynków, 5 znalazło się w WPF na 2019 

rok, 2 już w tegorocznym budżecie. Rozpoczęła się procedura przetargowa i być 

może w czerwcu uda się wyłonić wykonawcę na termomodernizację budynków 

na osiedlu Bloki. Zmiana budżetu dotyczy też zmniejszenia wysokości emitowa-

nych obligacji o 1 mln zł. Przekazywane jest również dofinansowanie dla Straży 

Pożarnej w wysokości 30 tys. zł na wyposażenie i sprzęt, a także będą dodatkowe 

patrole policji finansowane z budżetu miasta dla miejskich wydarzeń organizo-

wanych w najbliższych miesiącach. Pan prezydent nadmienił, że  w trakcie prac 

komisji pojawiło się pewne niezrozumienie tego czym jest uchwała zmieniająca 

budżet, a czym jest zarządzenie zmieniające budżet. Pan prezydent poinformował, 

że pani skarbnik w sposób merytoryczny i przystępny wyjaśniła tą sprawę. Pan 

prezydent dodał, że ustawodawca wymyśla taką kompetencję jak zarządzenie 

zmieniające budżet dla organu wykonawczego po to, aby w sposób sprawny i 

efektywny zarządzać finansami, po to, aby przesuwać pieniądze w danej chwili 

właśnie tam, gdzie one są potrzebne. Takich przesunięć w okresie 4 lat było około 

100 i w wyniku żadnego z tych przesunięć nie dokonano  likwidacji zadania, czy 

zadnie nie zostało zrealizowane. 
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Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 601/XLIV2018. 

 

 

2/ w sprawie zmiany  uchwały budżetowej na rok 2018 – druk Nr 3 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   



5 
 

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 602/XLIV2018. 

 

3/ w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Ciechanów do złożenia wniosku o 

dofinansowanie projektu oraz przyjęcia do realizacji  określonego w Studium  

Wykonalności  przedsięwzięcia pn. „Rozwój zieleni miejskiej w Ciechanowie”– 

druk Nr 4x 

 

Pan Prezydent Krzysztof Kosiński poinformował, że jest to bardzo istotna 

uchwała ze względów formalnych, ponieważ gdyby nie została podjęta to wnio-

sek o pozyskanie środków zewnętrznych zostałby odrzucony przez NFOŚiGW w 

Warszawie. Projekt ten zakłada rozwój zieleni miejskiej w Ciechanowie. Pan pre-

zydent podkreślił, że  w budżetach każdego roku zostały zwiększane środki na 

zieleń w mieście. Inwestycje w obszary zielone są ciepło witane przez mieszkań-

ców, ale przede wszystkim sami mieszkańcy włączają się w rozwój terenów zie-

lonych. Dowodem tego są chociażby dwa zwycięskie projekty w budżecie oby-

watelskim w ubiegłym roku, które właśnie tego obszaru dotyczyły, czyli miejskiej 

zieleni. Pozytywną reakcję wywołało również wspólne sadzenie drzew przez 

świeżo upieczonych ojców na miejskiej działce. Pan prezydent poinformował, że 

chce pozyskać ponad 3 mln zł na rozwój zieleni miejskiej w Ciechanowie  z pro-
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gramu operacyjnego Infrastruktura i Środowisko z działania Poprawa jakości śro-

dowiska miejskiego. Te działania już de facto zostały realizowane, bo jedno z 

tych działań, czyli łąka w Dolinie rzeki Łydyni już zostało zrealizowane, więc tu 

będzie aplikacja o refundację środków. W poprzednich kadencjach szukano spo-

sobu jak sfinansować zagospodarowanie terenu Jeziorka, terenu, który ma wielki 

potencjał. Teraz Pojawił się taki program i miasto chce tą szanse wykorzystać, 

dlatego też na tym terenie zostanie stworzony park miejski, teren obejmuje ponad 

2,5 ha, zostaną tam utwardzone ciągi komunikacyjne oraz wykonane zostaną na-

sadzenia drzew i krzewów, uzupełniona zostanie mała architektura oraz oświetle-

nie terenu. Projektem nie będzie objęty zbiornik wodny, przeprowadzone badania 

stwierdziły, że jego pogłębienie nie spowoduje, że będzie tam źródło wody. Ko-

lejna inwestycja to utworzenie parku naturalistycznego Krubin, na terenie w bliski 

sąsiedztwie ul. Dobrej i Sońskiej, zaplanowano utwardzenie ciągów komunika-

cyjnych, nasadzenia drzew, krzewów. Kolejna inwestycja to utworzenie placu za-

baw w parku Marii Konopnickiej, złożonego z zestawu zabawowego, przewi-

dziane są nasadzenia oraz mała architektura. Wartość całego projektu to 3,6 mln 

zł.  

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   
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17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 603/XLIV2018. 

 

4/ w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

gminnej drodze publicznej w Ciechanowie ul. Opinogórskiej  – druk Nr 5 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
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Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 604/XLIV2018. 

 

5/ w sprawie wyrażenia poparcia dla inicjatywy utworzenia w Ciechanowie insty-

tucji historyczno-kulturalnej, placówki dokumentującej historię walk i dążeń nie-

podległościowych na terenie Ciechanowa i ziemi ciechanowskiej – druk Nr 6      

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 605/XLIV2018. 
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6/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 7 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 606/XLIV2018. 

 

7/ w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków oraz przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu – druk 

Nr 8 

 

 



10 
 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak nieobecny   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 607/XLIV2018. 

 

8/ w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Proble-

mów Alkoholowych dla miasta Ciechanów na 2018 rok – druk Nr 9 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak nieobecny   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   
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3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 608/XLIV2018. 

 

9/ w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Miejskiej Ciechanów – 

druk Nr 10 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak nieobecny   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   
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8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i 1 głosem wstrzymującym się 

została podjęta i nosi nr 609/XLIV2018. 

 

Głos zabrał radny Stanisław Talarek./Wystąpienie stanowi załącznik do proto-

kołu/ 

Głos zabrała Pani Anna Suchodolska Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej. 

Głos zabrała Pani Bibiana Mossakowska Honorowy Obywatel Miasta Ciecha-

nów. 

Pani Przewodnicząca ogłosiła 15 minut przerwy. 

Pkt. 7. Interpelacje. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski zwrócił się z prośbą o zwiększenie częstotliwości 

zbiórki odpadów wielkogabarytowych w budynkach wielorodzinnych. 

Pan radny Leszek Goździewski w pierwszej interpelacji zwrócił uwagę na ubytki 

w ul. Powstańców Wielkopolskich. 

W drugiej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o instalację koszy na śmieci 

w rejonie tzw. „Blaszaka” przy ul. Pułtuskiej. 

Pan radny Wiesław Brzozowski zwrócił uwagę na niebezpieczny problem doty-

czący przechodzenia przez tory dzieci i młodzieży w rejonie Krubinka. 

W drugiej interpelacji pan radny poprosił o zamontowanie kamery monitorującej 

na Kąpielisku Miejskim na Krubinie. 
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Pan radny Krzysztof Leszczyński zainterpelował o rozważenie wprowadzenia 

przez Zarząd ZKM na terenie miasta biletów czasowych. 

W drugiej interpelacji pan radny zawnioskował o zakup stojaków na rowery oraz 

koszy na odpady, które stanowiłyby rezerwę. 

W kolejnej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o zamontowanie progów 

zwalniających w ul. Pogodnej lub ustawienia znaków z ograniczeniem prędkości. 

W ostatniej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o utwardzenie drogi mię-

dzy budynkami w ul. Augustiańskiej. 

Pan radny Stanisław Talarek zainterpelował o naprawę nawierzchni ulic Sikor-

skiego i Witosa. 

W drugiej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o oczyszczenie rowu melio-

racyjnego przy ul. Wojska Polskiego. 

W ostatniej interpelacji pan radny zapytał kiedy zostaną postawione wiaty przy-

stankowe w ul. Wojska Polskiego, Gruduskiej i Senator Janiny Fetlińskiej. 

Pani radna Agnieszka Kuźma zainterpelowała o wykoszenie traw wokół zbiornika 

wodnego Jeziorko. 

Pan radny Marek Rutkowski zainterpelował o powołanie przez miasto spółki re-

montowo-drogowej, której zadaniem byłoby wykonywanie prac bieżących zwią-

zanych z utrzymaniem dróg, ulic w mieście. 

W kolejnej interpelacji pan radny zwrócił się po raz kolejny z pytaniem o stan 

realizacji uchwały RM z czerwca 2017 roku w sprawie zapewnienia warunków 

do osiedlenia się na terenie Gminy Ciechanów rodziny narodowości polskiej – 

repatriantów z terenu azjatyckiej części byłego Związku Radzieckiego. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zwróciła się z prośbą o zorganizowanie 

bezpłatnych zajęć komputerowych i ko0rzystania z Internetu dla seniorów. 

Pan radny Jerzy Racki w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o oznakowa-

nie poziome skrzyżowań Orylska – 3Maja – Augustiańska oraz ul. Starowiejska 

– Widna. 

W kolejnej interpelacji pan radny zapytał o nieruchomości po dawnej „Łydyni”, 

nieruchomość przy ul. Powstańców Wielkopolskich i przy ul. 17 Stycznia, zapytał 

jaki jest plan przeznaczenia przejętych nieruchomości, na jakim etapie jest reali-

zacja tych planów, czy obiekty są zabezpieczone przed dalszą degradacją oraz czy 

na remont, zagospodarowanie powyższych nieruchomości samorząd będzie apli-

kował o środki zewnętrzne, czy zrealizuje te zadania w zakresie środków wła-

snych. 

W ostatniej interpelacji pan radny zapytał o stan zaawansowania prac nad zmianą 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Płocka”. 
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Pkt. 8. Czas dla Zarządów Osiedli.        

Przewodniczący ZO nie zabierali głosu.                      

 

Pkt. 9. Zapytania i wolne wnioski 

Pani radna Bogumiła Rybacka w pierwszej kwestii poruszyła sprawę braku 

obecności władz miasta na posiedzeniach komisji RM. Pani radna zwróciła się z 

prośbą, aby na posiedzenia komisji uczęszczali kierownicy poszczególnych 

wydziałów UM. 

Pani radna zadała następujące pytania z prośbą o udzielenie pisemnej odpowiedzi: 

1. „W zarządzeniu nr 66 zostały również przesunięte środki ponad 1,7 mln zł 

w dziale 600 transport i łączność z zadania chodniki, drogi i kanalizacja na 

wsparcie transportu multimedialnego i ograniczenie niskiej emisji w 

Ciechanowie (Park & Ride) i towarzyszące temu zadanie, chciałam się 

zapytać czy chodnik nad kanałami, który zgłaszałam miał być ujęty w 

budżecie, który zapewniłby bezpieczny spacer mamom z wózkami czy 

będzie to zadanie zrealizowane, ponieważ pan prezydent obiecywał mi, że 

to zostanie wpisane do bieżącego budżetu i to zadanie będzie zrealizowane. 

Także chciałabym się dowiedzieć, czy to zadanie będzie i czy to 

przesunięcie środków nie będzie miało wpływu na to i kiedy to zadanie 

zostanie zrealizowane.  

2. Cieszę się, że tak dbamy o zieleń miejską, że jest jej coraz więcej w mieście, 

że staramy się pozyskać na to środki, ale też uważam, że należałoby 

opracować projekt na zagospodarowanie Kanałów, które przejęliśmy jest 

to piękny teren również w centrum miasta i myślę, ze to nie powinno być 

składane w jakimś tam cząstkowych budżetach obywatelskich tylko 

wymaga jakiegoś dofinansowania unijnego, jakiegoś opracowania 

projektu, czy taki projekt jest w stosownym dziale, czy osoby nad takim 

projektem pracują? 

3. Chciałam również wspomnieć o tym, że tutaj w sprawozdaniu Pana 

Prezydenta z ostatniego miesiąca, przykro, ze mówił o wielu imprezach, a 

taka impreza organizowana przez przedsiębiorców z ul. Warszawskiej, po 

raz 6 cykliczna impreza, nie tylko nie znalazła miejsca w informatorze 

wydanym przez miasto, ale również nie została w żaden sposób 

wspomniana, a sporo osób uczestniczyło w tej imprezie, bardzo tu dziękuje 

za pomoc Pani Prezydent Annie Żebrowskiej, bardzo dziękuję Straży 

Miejskiej. Była to sympatyczna, miła impreza, oczywiście na miarę tutaj 

naszych możliwości jako przedsiębiorców z tej ulicy. Dziękuję również 

Pani Renacie Jeziółkowskiej za pomoc w wydrukowaniu plakatów, co się 

odbywa już po raz trzecie. 
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4. Także chciałam jeszcze się dowiedzieć, uzyskać odpowiedź pisemną, 

ponieważ były przesunięte w Zarządzeniu 66 nowe środki na halę targową 

w kwocie ponad 1,2 mln zł, ponieważ 860 tys. zł to było przesunięcie z 

doświetlenia ulic, na których zostało 20 tys. zł, reszta to były planowane 

obligacje na 370 tys. zł, ale o co została poszerzona ta inwestycja, co 

nowego, czy to jest wszystko zgodnie z planem, który był ogłoszony 

przetarg, czy zaistniała nowa konieczność. Tu oczywiście gratuluję pani 

skarbnik otrzymanego tytułu, ale myślę, że została zbyt obciążona 

udzielaniem nam odpowiedzi nam na nurtujące nas pytani, dlatego bardzo 

serdecznie bym prosiła, że jeśli Pan Prezydent nie może być obecny na 

komisjach to jeszcze raz powtarzam, dobrze, żeby ktoś odpowiadający za 

inwestycje miejskie na komisjach był. 

5. Otrzymałam odpowiedź na interpelację dotyczącą witaczy, którą 

zgłaszałam na poprzedniej sesji, cieszę, ze miasto dostrzega tutaj potrzebę 

wymiany, nie odnowy i bardzo by mi zależało, żeby to nie były jakieś 

powielone, tak, jak w innych miastach, żeby to było coś oryginalnego, 

mamy tutaj w naszym mieście tyle zdolnych osób, twórców, czy miasto 

ogłosiło konkurs, bo dostałam odpowiedź, ze ta inwestycja będzie 

uwzględniona w przyszłym budżecie na przyszły rok, ale żeby uwzględnić 

trzeba znać konkretne koszty, jak to będzie wyglądało, ilość znamy tych 

witaczy, także chciałabym, żeby było to coś oryginalnego w dobrym tego 

słowa znaczeniu, żeby było świetną wizytówką naszego miasta, także może 

udałoby się jeszcze w tym roku ogłosić jakiś konkurs na wyłonienie takich 

witaczy.” 

 

Pan radny Jerzy Racki zaprosił do udziału w Marszu dla Życia i Rodziny, który 

odbędzie się w dniu 9 czerwca 2018 roku. 

Pan radny Leszek Goździewski złożył wniosek o zamieszczanie porządku obrad 

sesji RM na przystankach i słupach ogłoszeniowych w mieście. 

W drugiej kwestii pan radny poinformował, że na pasie drogowym na wysokości 

tzw. Hali przy ul. Pułtuskiej jest rozlany beton, który zastygł. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zwróciła się z prośba o wykoszenie 

traw na łączniku pomiędzy ul. Marka Hłaski a ul. Wiosenną. 

Głos zabrała Pani Bibiana Mossakowska Honorowy Obywatel Miasta 

Ciechanów. 

Głos zabrała Pani E. J. mieszkanka Ciechanowa: 

„ Szanowni Państwo! W imieniu mieszkańców chciałam zapytać, czy państwo 

wiecie, iż na ul. Warszawskiej 60 istnieje kamienica, która ma takie szczególne 



16 
 

jakieś takie znamiona niebezpieczeństwa dla przechodzących osób, jest w stanie 

krytycznym, mówię o dachu tej kamienicy, to może narażać na utratę zdrowia po 

prostu spadając. Czy można byłoby w Urzędzie Miasta zainteresować się tą 

kamienicą właśnie w sensie takim, że to może zagrażać bezpieczeństwu ludziom 

przechodzącym, Warszawska 60. 

Następne pytanie, to jest takie, czy nieuprawnieni do jeżdżenia przez ul. 

Warszawską powinni jeździć, to jest moje pytanie do właśnie władz Urzędu 

Miasta? 

Następne pytanie, czy nie można byłoby zlikwidować pijaństwa na ul. 

Warszawskiej przez różnych osobników. Stoją, piją, siedzą na ławkach, piją 

alkohole, np. w sklepie, który sprzedaje alkohole, pod sklepem stoją, piją, nawet 

w tym sklepie sprzedawane jest nietrzeźwym osobom, różne buteleczki, 

puszeczki i piwa. Czy nie można byłoby naprawdę tak zainteresować się takimi 

zaułkami w centrum mówię o skwerze Marii Konopnickiej, ul. Warszawskiej czy 

można byłoby to widzieć gdy się jedzie czy idzie i się widzi. Ja mówię o 

odpowiednich służbach, bo ja nie jestem służbą, żebym ja musiała ciągle dzwonić 

np. do Straży Miejskiej, a Straż Miejska nie bardzo jest zadowolona, bo musi 

wykonywać czynności. 

Chciałam zapytać dalej, oczywiście ja stosuję pytania w imieniu mieszkańców, 

którzy mnie o to prosili. Proszę protokółować, bo nie powiedziałam na początku, 

ale to nie jest ważne czy na początku czy na końcu, powiedziałam proszę 

protokółować.  I teraz tak następne pytanie, kto i co przeszkadzał przez cały rok, 

żeby nie było regulaminu fontanny. Fontanna jest 8 m od strefy zamieszkania, od 

okien. W innych miastach, gdy takie fontanny są, są regulaminy i nie można się 

powoływać na Gdańsk, gdzie takie fontanny są np. 200 m od okien zamieszkania, 

gdzie fontanny są włączone przez 14 godzin na dobę. Kto właśnie w tym, czy co 

przeszkadza w tym, żeby uporządkować, kto i co przeszkadza, żeby np. 

sporządzić regulamin tzw. deptaka, żeby był regulamin, artykuły, paragrafy, żeby 

Straż Miejska mogła egzekwować tzw. porządek, bo prawdopodobnie to jeśli nie 

jest napisane to jest wszystko dozwolone, a ja się z tym nie zgadzam i większość 

mieszkańców też się nie zgadza z tym, żeby był taki bałagan publiczny. 

Chciałam dalej zapytać, ponieważ dziś też usłyszałam, że na to nie ma 

odpowiedzi, na to nie ma odpowiedzi, jeśli są pytania i chciałam zapytać, 

ponieważ zadałam zdecydowane pytanie w miesiącu lutym, czy wśród radnych 

są dłużnicy wobec budżetu miasta Ciechanowa? Nie usłyszałam pytania, 

ponieważ zadałam pytanie ustnie należałoby, bo to już 3 miesiące jest, chcieliby 

ludzie usłyszeć odpowiedź na to pytanie. 
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I teraz dalej wniosek, wniosek taki, aby tak jak w innych dziedzinach Urzędu 

Miasta Straż Miejska co miesiąc zdawała sprawozdanie ze swoich czynności, 

jakie sukcesy ma i jakie porażki? Ile z własnej inicjatywy egzekwuje 

obowiązujące prawo lokalne i ustawowe, a ile ma sukcesów no takich, gdzie 

ludzie wydzwaniają i proszą o interwencję. W takiej sytuacji można byłoby 

stwierdzić, jak pożyteczna jest Straż Miejska w Ciechanowie, bo z tego co wiem, 

to najbardziej pożyteczna jest Policja w Ciechanowie. Dziękuję”. 

 

Głos zabrała Pani K.K mieszkanka Ciechanowa, w sprawie braku odniesienia w 

wystąpieniu Pana Prezydenta o zieleni miejskiej o Parku im. Jarosława 

Dąbrowskiego. Nadmieniła, że jest to najstarszy park w Ciechanowie, zaniedbany 

i Pani K. K.  poprosiła o informację jakie są zamysły w stosunku do tego parku. 

Wspomniała, że bardzo duże nakłady są czynione na Park im. Marii 

Konopnickiej. Park im. Jarosława Dąbrowskiego jest objęty ochroną 

konserwatora zabytków, czyli wskazuje na to, że ma on swoją historię. Drobny 

fragment tego parku za PCKiSZ został odnowiony z budżetu obywatelskiego, ale 

Pani K. K poinformowała, że złożyła skargę na wykonanie tej części parku i 

oczekuje odpowiedzi, ponieważ uważa, że pieniądze podatników nie powinny być 

tak marnotrawione. Wykonawca źle wykonał trawniki. Pani K. K. oczekuje 

odpowiedzi na tą skargę, ale głównie zależy jej na tym, żeby Pan Prezydent i 

państwo radni zauważyli potrzebę odnowienia tego parku w pierwszej kolejności, 

bo będzie tylko odnowiony, a nie tworzony od nowa, a więc i koszty będą 

mniejsze i położenie tego parku miałoby duże znaczenie dla mieszkańców w tym 

obszarze miasta. 

 

Pkt. 10.    Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka  wpłynęła 

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż wszelka korespondencja, która 

wpłynęła do Rady Miasta została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 

 

Pkt. 11.    Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Krzysztof Leszczyński Wiceprzewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń 

komisji i sesję na miesiąc czerwiec. Radni nie wnieśli sprzeciwu do 

zaproponowanego terminarza na miesiąc czerwiec. 

 

 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów zamknęła 

obrady XLIV Sesji Rady Miasta Ciechanów. 
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